
Geachte mevrouw van der Wal-Zeggelink, 

 

Hierbij maak ik bezwaar tegen uw voornemen de jacht op haas te sluiten voor de provincie 

Utrecht.  

En ja, ik ben jager. Maar ik maak geen bezwaar omdat ik graag wil schieten. Ik maak 

bezwaar omdat we hier in de provincie Utrecht en zeker in de Lopikerwaard heel goed 

kunnen benutten van dat, wat de natuur ons geeft.  

Wij hebben hier een fantastische hazenstand en ik ga u niet vermoeien met telcijfers die wij 

hebben verkregen vanuit vele vrijwilligers inclusief mij zelf. Maar als ik u aangeef dat de 

hazen hier in de bloementuin hun buiken vol eten, dan kunt u er van uit gaan dat we hier een 

goede hazenstand hebben. Als men hier het land in loopt, dan is niet de vraag of er haas zit, 

maar hoeveel hazen er zitten.  

Waarom zullen we dan gaan schieten, is de vraag. Omdat wij ervaren dat als we dat niet 

doen, wij in de herfst met nat weer de hazen dood en ernstig ziek uit het veld kunnen halen. 

En ik kan u vertellen dat is geen fijn gezicht en zeker niet leuk om deze te moeten 

verwijderen uit je land. Dan is het beter om de stand op goede peil te houden en de natuur 

op die manier te benutten zoals deze bedoeld is.  

Indien u de jacht op haas zal sluiten voor de provincie Utrecht, dan nodig ik u graag uit om 

deze herfst met ons mee te gaan in het veld en de zieke en dode hazen op te ruimen.  

Een voordeel heeft het wel en dat is dat we volgend jaar kunnen zeggen dat het erg slecht 

gaat met de haas in de provincie Utrecht. Temeer door het feit dat we niet meer beheersen 

maar door de ziektes onder het haas.  

Laat alstublieft de verantwoording in het veld en niet aan de personen die achter het bureau 

iets willen bepalen. De kennis, de ogen en de know how loopt in het veld en zit niet achter 

een beeldscherm.  

Ik wens u veel sterkte bij deze beslissing.  

Met vriendelijke groet, 

Hans van Bemmel 

 

 

 

 

 

 

 

 


